



نموذج طلب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة

Board Nomination Application

Dear Members of the Nominations and
Remuneration Committee

السادة / لجنة الترشيحات والمكافآت المحترمين

تحية طيبة وبعد ،،،

I, the undersigned, would like to apply for the membership of Agility Public Warehousing Company KSCP Board of Directors for the next session. Attached the application and all the required documents referred to in the application.

أنا الموقع أدناه ، أتقدم برغبتي في الترشح لعضوية مجلس إدارة شركة أجيليتي للمخازن العمومية ش.م.ك.ع للدورة الجديدة، ومرفق لكم طلب الترشح مع كافة المستندات والبيانات المطلوبة التي تم الإشارة إليها في هذا الطلب.

I also acknowledge and confirm the accuracy of all the information contained in this application and its attachments and that I am aware that the nomination application will be subject to committee review in light of the relevant regulations.

كما أقر وأؤكد بصحة ودقة جميع المعلومات والبيانات الواردة في هذا الطلب والمستندات المرفقة به وأتني على علم بأنه سيتم مراجعة طلب الترشح من قبل اللجنة في ضوء القوانين والأنظمة ذات العلاقة.

Name :

الإسم :

Date :

التاريخ :

Signature :

التوقيع :

(Seal of the legal entity if the candidate is a representative of a legal entity)

(ختم الجهة الاعتبارية في حال المرشح ممثل عن جهة اعتبارية)

البيانات الشخصية للمرشح أو ممثل الشخص الاعتباري Details of the Candidate			
Full Name		الإسم بالكامل	1
Date of Birth (Day/Month/Year)		تاريخ الميلاد (يوم/شهر/سنة)	2
Place of Birth		محل الميلاد	3
Nationality		الجنسية	4
Civil ID Number		رقم البطاقة المدنية	5
Passport Number		رقم جواز السفر	6
Current Residence Address		عنوان الإقامة الحالي	7

المنصب المرشح له
The Position to which candidate is nominated

Non Independent member عضو غير مستقل

Independence member عضو مستقل

اجمالي سنوات الخبرة Details of the Current Professional Experience of the Candidate			
Total years of experience		اجمالي عدد سنوات الخبرة	1
Total years of experience in executive positions		عدد سنوات الخبرة في وظائف تنفيذية	2
Total years of experience in International Supply Chain		عدد سنوات الخبرة في مجال سلاسل الامداد العالمي	3
Total years served as a board member in companies with similar activities to the company's activities		عدد السنوات في مجالس ادارة شركات تمارس أعمال مشابهة لأعمال الشركة	4

Signature: : التوقيع Candidate Name : اسم المرشح

معايير السلامة والنزاهة Standards of Financial Integrity and Soundness	
If yes, kindly state reasons in detail	عند الإجابة بنعم يرجى ذكر الأسباب بالتفصيل :
<p>Are you currently standing trial or have you previously been convicted locally or abroad in cases related to crimes against honor or integrity, money laundering, financing terrorism, capital market crimes, or corruption crimes?</p> <p><input type="checkbox"/> Yes <input type="checkbox"/> No</p>	<p>هل أنت منظر أمام القضاء أو سبق وأن تمت إدانتك محليا أو خارجيا في قضايا تتعلق في جريمة مخلية بالشرف أو الأمانة أو غسل الأموال أو تمويل الإرهاب أو جرائم أسواق المال أو جرائم الفساد ؟</p> <p style="text-align: right;"><input type="checkbox"/> نعم <input type="checkbox"/> لا</p>
<p>Have you ever, in the course of your employment, refrained from adherence to the provisions of compliance with the regulations, monitoring requirements or professional standards, or have you obstructed procedures or been misleading or dishonest in your cooperation with the regulatory bodies?</p> <p><input type="checkbox"/> Yes <input type="checkbox"/> No</p>	<p>هل سبق وأن قمت بالامتناع خلال فترات عملك عن الامتثال والانصياع لاحكام القانون ، والمتطلبات الرقابية ، والمعايير المهنية ، أو كنت معرقلا للإجراءات ، أو مضللا ، أو غير صادق في التعاون مع الجهات الرقابية ؟</p> <p style="text-align: right;"><input type="checkbox"/> نعم <input type="checkbox"/> لا</p>
<p>Have you ever been convicted or penalized or issued a disciplinary punishment by a professional or regulatory entity?</p> <p><input type="checkbox"/> Yes <input type="checkbox"/> No</p>	<p>هل سبق وأن تمت إدانتك أو توقيع عقوبة عليك أو تم إصدار جزاء تأديبي ضدك من قبل جهة مهنية أو رقابية ؟</p> <p style="text-align: right;"><input type="checkbox"/> نعم <input type="checkbox"/> لا</p>
<p>Have you ever been removed from your position or job or prevented from applying for a position or vacancy in an entity?</p> <p><input type="checkbox"/> Yes <input type="checkbox"/> No</p>	<p>هل سبق وأن تم عزلك من منصبك أو من وظيفتك أو منعك من التقدم لشغل منصب أو وظيفة شاغرة في أحد الجهات ؟</p> <p style="text-align: right;"><input type="checkbox"/> نعم <input type="checkbox"/> لا</p>
<p>Have you ever been a partner, whether in ownership, or held aboard member or executive position for an entity whose application for registration, granting a license to practice activity, or cancellation of the activity was rejected by the Authority or any other regulatory authorities?</p> <p><input type="checkbox"/> Yes <input type="checkbox"/> No</p>	<p>هل كنت شريكا سواء في الملكية أو شغلت منصب عضو مجلس إدارة أو وظيفة تنفيذية لجهة تم رفض طلب تسجيلها أو منحها ترخيصا لمزاولة النشاط أو شطبها من قبل الهيئة أو أية سلطات رقابية أخرى ؟</p> <p style="text-align: right;"><input type="checkbox"/> نعم <input type="checkbox"/> لا</p>

Signature: : التوقيع Candidate Name : : اسم المرشح

<p>Has any institution that you managed or held an executive position, or a position ever been liquidated or declared bankrupt?</p> <p><input type="checkbox"/> Yes</p> <p><input type="checkbox"/> No</p>	<p>هل سبق وأن تم تصفية أو إشهار إفلاس أية مؤسسة كنت تديرها أو تتولى أحد المناصب أو الوظائف التنفيذية بها ؟</p> <p>نعم <input type="checkbox"/></p> <p>لا <input type="checkbox"/></p>
<p>Have you ever refrained from payment of any amounts owed by you to the banking or financial sector or any other entity, whether local or foreign?</p> <p><input type="checkbox"/> Yes</p> <p><input type="checkbox"/> No</p>	<p>هل سبق وأن امتنعت عن سداد أية ديون مستحقة عليك تجاة القطاع المصرفي أو المالي أو أية جهات أخرى سواء محلية أو أجنبية ؟</p> <p>نعم <input type="checkbox"/></p> <p>لا <input type="checkbox"/></p>
<p>Has a judgment of bankruptcy ever been rendered against you, whether in Kuwait or abroad?</p> <p><input type="checkbox"/> Yes</p> <p><input type="checkbox"/> No</p>	<p>هل سبق وصدر حكم بإشهار إفلاسك سواء في الكويت أو الخارج ؟</p> <p>نعم <input type="checkbox"/></p> <p>لا <input type="checkbox"/></p>
<p>Have you ever entered into a settlement with your creditors? Have you executed such settlement whether locally or abroad?</p> <p><input type="checkbox"/> Yes</p> <p><input type="checkbox"/> No</p>	<p>هل سبق وأن قمت بإبرام صلح مع دائتيك ؟ وهل التزمت بتنفيذه سواء محليا أو خارجيا ؟</p> <p>نعم <input type="checkbox"/></p> <p>لا <input type="checkbox"/></p>

Required Attachments:

المرفقات المطلوبة :

1. Candidate Resume
2. A copy of the Academic qualification or degree.
3. A recent Criminal Status Certificate.
4. To whom it May concern the soundness of the legal position. certificate from the capital Markets Authority.
5. MOCI independent member undertaking
6. Proof of shares ownership for non-independent
7. Any document supporting the submitted application.

1. نسخة من السيرة الذاتية
2. نسخة من المؤهل الأكاديمي.
3. شهادة حديثة للحالة الجنائية .
4. شهادة لمن يهيمه الأمر بسلامة الموقف القانوني من هيئة أسواق المال .
5. اقرار وزارة التجارة والصناعة بخصوص العضو المستقل
6. شهادة ملكية الأسهم للعضو غير المستقل
7. أي مستند يؤيد الطلب المقدم .

Signature: التوقيع :

Candidate Name: اسم المرشح :